
 
 
 

Algemene ledenvergadering 2009 LUW 
 

 
Datum:  Woensdag 17 juni 2009, 20.15 - 21.30 uur  
Locatie:  Huis Sandwijck, Utrechtseweg 305  
 
  
1. Opening en vaststellen agenda 
Paul opent de vergadering en bedankt de bewonersvereniging Sandwijck voor de gastvrijheid met een 
paar hangmanden met lobelia’s. Sandwijck draagt LUW een warm hart toe. Dank ook aan Hanneke, 
Marion en Trudy voor voorbereiding van de ALV. 
Er zijn geen mededelingen. Vijf leden hebben zich afgemeld. 20 leden zijn aanwezig. 
 
2. Verslag ALV 15 mei 2008 
2009 is een lustrumjaar. Het bestuur meent dat we de echte feestelijkheden moeten bewaren tot we 
een echt succes te vieren hebben op het gebied van Hessing of de weg. 
Verslag:  

• gesprek burgemeester Gerritsen komt terug. 
• schriftelijke goedkeuring over 2007 van de kascommissie is ontvangen. 

Het verslag  wordt met dank vastgesteld. 
 
Paul Winkler licht de ontwikkelingen van de afgelopen periode toe. Een vertegenwoordiging van het 
bestuur heeft met Hessing gesproken en onze plannen toegelicht.  Het was een aardig gesprek, maar 
heeft, behalve kennismaking, niet veel opgeleverd. Hessing kan nu echter niet meer zeggen dat hij niet 
van de plannen op de hoogte is, hij heeft de plannen gekregen. 
Het bestuur heeft met burgemeester Gerritsen kennis gemaakt en hem het LUW-plan voor het 
Hessingterrein toegelicht. Gerritsen wees dit af en verwees LUW naar Ditewig die het Hessingterrein 
in portefeuille heeft. Het is wel goed om bij Gerritsen bekend te zijn. LUW heeft meerdere malen met 
Ditewig contact gehad en afgesproken dat we á 3 maanden contact hebben, zo nodig vaker. Ditewig 
gebruikt dit ook om aan te kunnen geven dat hij contact heeft. Ditewig wil graag alles weten, maar is 
een meester om zelf geen informatie te geven, afspraken niet na te komen en dingen vaag te houden en 
te omzeilen. 
Met de gemeenteambtenaar die bij de ontwikkeling van de UW is betrokken, vd Hurk, is omtrent de 
weg meerdere malen contact geweest. Ditewig wil over de weg met de provincie contact opnemen en 
daar met LUW de samenhangende punten toelichten. Of Ditewig daadwerkelijk bij de provincie een 
standpunt inneemt is volstrekt onduidelijk. 
Op individuele basis zijn er contacten met politiek en andere belanghebbenden rond de weg.  
 
3. Financiële zaken: jaarrekening 2008, kascommissie en begroting 2009 
Ron de Bruijn (penningmeester) licht de financiële zaken toe.  
Overzicht 2008: er zijn iets minder leden die betaald hebben, betalingen komen echter komt nog 
steeds binnen. Aan de kostenkant is aan kantoorkosten minder uitgegeven dan begroot. Wel heeft de 
LUW-brochure voor Hessing extra gekost. Beschikbare gelden zijn eind 2007 met €1000 afgenomen. 
Er zijn nu 94 leden, waarvan enkele niet betalende sympathisanten (of budgettair of door belangen). De 
woongroep Sandwijck is gezamenlijk lid en betaalt extra. Achter de 94 leden zitten vaak meerdere 
personen, omvang is van belang. Voorstel is om leden te vragen om gezinsleden van betalende leden 
sympatisant te laten worden. 
Kascommissie: Marc Houtkooper is  door privéomstandigheden afwezig. Meep van Kampen geeft 
toelichting. De boeken zijn goed bekeken. De rente-inkomsten staan nog als PM, maar die komen er wel 



aan. De kascommissie heeft de controle over het jaar 2008 positief afgerond. De penningmeester 
ontvangt het schriftelijk verslag. De ALV verleent decharge over gevoerd beleid. 
2009 toont een lichte stijging van het ledenaantal. Verder is LUW overgegaan naar een rentedragende 
rekening bij de Triodosbank en naar elektronisch bankieren. De rente-inkomsten zijn nog niet begroot. 
Kantoorkosten blijven ongewijzigd. De advocaatkosten (raming ca. €1250) worden betaald zodra de 
factuur is ontvangen. Met de advocaat is een maximum afgesproken. Als we naar de Raad van State 
moeten, zullen de juridische kosten stijgen. Er is een licht overschot op de begroting van €65. 
Wellicht is extra ledenwerving of extra bijdrage aan de orde of kan de contributie worden verhoogd. 
De vergadering ziet ook een keuzetarief als een goede optie. 
Meep van Kampen wil zijn deelname aan de kascommissie beëindigen.  Luuk Huiskes neemt het van hem 
over. De vergadering kan zich hierin vinden. Marc Houtkooper blijft lid van de kascommissie. Meep 
wordt heel erg bedankt voor zijn inzet. 
 
4. Bestuurssamenstelling 2009 – 2010 
Formeel kon Hanneke van Kampen dit jaar aftreden. Op verzoek van de andere bestuursleden blijft 
Hanneke nog een jaar aan. Volgend jaar is ingewikkelder. Dan zijn 4 leden aan het eind van hun termijn. 
Nieuwe bestuursleden kunnen zelf of op voordracht van het bestuur worden voorgedragen. Belangrijk 
is wel om de continuïteit in de gaten te houden. Op de vraag naar beleid op continuïteit, wordt 
aangegeven dat er afspraken zijn en een rooster van aftreden. Er is op dit moment ook ruimte in het 
bestuur. Marion geeft aan dat een nieuwe extra lid heel welkom is. Dan is er ook meer van een 
inwerkperiode en overlap sprake.  Als er geen belangstelling is, is er wel een probleem. Luuk heeft aan 
dat er best nieuwe aanwas in de buurt is, die lid willen worden en bestuurlijk meerwaarde kunnen 
leveren. Paul neemt hier met Luuk contact over op. 
Het bestuur stelt een ongewijzigde samenstelling voor het komende jaar voor. De ALV gaat akkoord. 
 
5. Werkgroep Hessing terrein: stand van zaken rond artikel 19 aanvraag gemeente bij provincie 
Hans Sluijmer licht toe. Vorig jaar is het LUW-plan voor Hessing uitgebreid aan bod gekomen en 
daarna in een professionele brochure verbeeld. We hebben aansluitend een bijeenkomst gehouden voor 
politieke partijen van gemeente en provincie, pers en andere partijen zoals het Utrechts Landschap en 
de werkgroep Sandwijck etc. Was een goede bijeenkomst 
De volgende stap was de aanvraag verklaring van de gemeente aan de provincie in het kader van artikel 
19. In een eerdere bijeenkomst van de raadcommissie heeft Hans een goed verhaal met onderbouwing 
voorbereid. Hij vroeg iets extra ruimte voor zijn onderbouwing, kreeg die niet en heeft gemeend dat 
een toelichting daarmee weinig zinvol was en is vertrokken. 
Artikel 19: deze procedure is nodig om een plan te realiseren dat niet overeenkomt met het 
bestemmingsplan. De gemeente moet dit eerst intern goedkeuren en vervolgens een verklaring van geen 
bezwaar aan de provincie vragen. Als die verklaring afgegeven wordt dan kan het bouwplan gerealiseerd 
worden en wordt de bestemming op dat punt aangevuld. De bouwvergunning van Hessing is onder oude 
WOR aangevraagd, er is inmiddels een nieuwe WRo van toepassing. Gezien de aanvraagtermijn vindt 
echter afhandeling onder het oude regime plaats. 
 
Met het alternatieve plan wil LUW een vorm van procedure voeren. Na onderzoek of het mogelijk was 
om zelf een bouwvergunning aan te vragen, bleek dat dit niet mogelijk was door de hoogte van het 
Legesbedrag. We kunnen wel een principeaanvraag doen, maar dan hoeft de gemeente geen termijn te 
noemen. Dat is zinloos in een gemeente als De Bilt. Daarom heeft het alternatieve plan de status van 
een ingediend principeplan nooit gekregen. 
Het informatieve overleg met Ditewig was flauwekul, hij heeft ons helemaal niet geïnformeerd: rond 
een vakantieperiode werd plotsklaps zonder communicatie de verklaring van geen bezwaar in de Raad 
geagendeerd. Trudy heeft sterk ingesproken en ook de slechte communicatie van Ditewig  te sprake 
gebracht. De Raad stond echter nergens meer open voor en heeft de verklaring van geen bezwaar 
goedgekeurd. 
 



Direct hierop is het onderzoek van Alterra afgerond (opdracht van provincie naar haalbaarheid 
faunapassage, uitkopen benzinestations etc). Bijzonder was dat het Alterrarapport in raadvergadering 
wel genoemd is, maar niet is afgewacht. 
Annemarie Mineur geeft aan dat de SP gevraagd heeft of dit onderzoek niet afgewacht moest worden. 
Is niet gebeurd.  
 
Vreemd genoeg is, ondanks de plotselinge druk, in de periode daarna de aanvraag helemaal niet bij de 
provincie terecht gekomen. Pas een paar weken geleden is de aanvraag van geen bezwaar toch bij de 
provincie ingediend. Waarom deze vertraging is toegepast is onduidelijk. 
Bij de behandeling door de provincie kan LUW geen visie indienen of inspraak hebben. Wel kunnen 
politieke partijen vragen stellen. En als die partijen benaderd worden, kunnen die kritische vragen 
stellen. LUW gaat dat wel doen, echter hiervoor moest het indienen van de aanvraag worden afgewacht.  
De ambtelijke mensen van de provincie hebben van LUW het LUW-plan en onze ingediende zienswijze 
gekregen. De door LUW ingediende zienswijze die door een deskundige advocaat is opgesteld moet 
door de provincie meegewogen kunnen worden. Dat geldt ook voor IVN, het Utrechts Landschap en de 
werkgroep Sandwijck die ook goede zienswijzen hebben ingediend. Door de gemeente zijn alle 
zienswijzen versnipperd en niet onderbouwd ongegrond verklaard. Raadsleden hebben bij de 
besluitvorming zienswijzen niet gekregen, alleen slechts de voorbereide reactie van de gemeente 
hierop. 
 
Het gemeentelijke traject is een gepasseerd station. LUW moet de energie nu op de provincie richten. 
Daar zijn veel mensen bezig met faunapassage en cultuurhistorische waarden. De vraag is echter wat 
dit gaat opleveren. We moeten afwachten of er een verklaring van geen bezwaar wordt afgegeven. Als 
dat gebeurt, is het informele circuit over en gaat het juridisch worden . Dan ligt de weg naar de Raad 
van State open. Wij willen dat zeker doen. Advocaat Lanen die ook bij het opstellen van de zienswijzen 
betrokken was, zal dit traject ondersteunen. De juridische kosten zullen wel zoveel mogelijk beperkt 
moeten zijn gezien de beperkte middelen van LUW. De ALV is akkoord met deze aanpak. 
De termijn waarbinnen de provincie de verklaring moet afgeven is 2 maanden. Dat betekent dat dit 
midden in de vakantieperiode valt. Het is nog niet bekend of het een statenbesluit wordt. Het is een 
gewichtige zaak en zal in ieder geval intensief bij de gedeputeerden komen te liggen. 
Wigle Braaksma geeft aan dat niet alleen de oude WOR maar ook de woningwet van toepassing. Dat is 
mooi want dan zijn er twee wetsgronden van toepassing. Verder is van belang dat een eventueel 
beschikbaar alternatief plan in de beoordeling meegenomen moet zijn. Heeft gemeente dat tav ons 
alternatieve plan verzuimd. Is ook een sterk punt. 
Annemarie Mineur geeft aan dat het traject golfbaan erg vergelijkbaar is met het Hessingterrein: ook 
veel groen en fauna belangen, maar een wethouder die erg voor was. Dat traject is inhoudelijk gestrand 
bij de provincie mede doordat belanghebbenden de politiek bij de provincie heel actief hebben 
genaderd en hen van de vreemde gang van zaken hebben overtuigd. 
Hans Sluijmer ontvangt veel dank voor de toelichting en alle energie die hij in deze ontwikkeling stopt. 
 
6. Werkgroep Herontwerp Utrechtseweg: stand van zaken 
Rudo Cleveringa licht de werkgroep UW toe. De brochure ‘racebaan tot parklaan’ is eind 2007 gemaakt. 
Daarna begon het echte werk. Eerst wat lobbyen. Vervolgens werden we uitgenodigd voor een 
werkgroep van de provincie met belanghebbenden. We hebben over deelname getwijfeld, maar dit toch 
gedaan met de expliciete kanttekening dat we er uit zouden gaan als we ons beslist niet met de insteek 
van deze provinciale werkgroep kunnen verenigen. 
Voor de reconstructie van de UW is geen enkele procedure waar rechtsmiddelen op van toepassing zijn, 
beïnvloeding kan alleen via overleg en lobbyen. De provinciale werkgroep is erg ingewikkeld. Er zitten op 
zich wel betrokkenen uit natuur en cultuur en gemeente in, maar de nadruk licht op 
verkeersdeskundigen van de provincie. We hebben alle kanttekeningen waar niet aan gedacht is 
ingebracht. De discussie blijft echter vastlopen op ‘de opdracht die de mobiliteitsmensen hebben 
gekregen’. De discussie liep erg moeizaam. We zitten nog steeds wel in de werkgroep. We weten dat 
het ideaal van de brochure niet haalbaar is en dat er water bij de wijn moet. We hebben echter wel 
wat punten gescoord: aanvankelijk was er een parallelweg, nu veel meer fietspad met alleen wat 



erfontsluitingstukken. Er komt geen volledige kruising bij de Kerklaan, echter wel een stoplicht voor de 
fietsers. De middenberm wordt smal ten gunste van brede zijbermen. Er is een zacht uitgangspunt dat 
er naar boombeplanting gestreefd gaat worden. Er wordt echter door de provincie ook aangegeven dat 
er een gasleiding ligt en dat staat haaks op aanplanting van bomen. Rudo heeft hier kritisch op ingezet. 
Vraag is wat daar nu uitkomt. De laatste vergadering bij de provincie is er een kleine winst geboekt: er 
wordt een voorstel gedaan dat bomen ca. 2,5 meter uit de kant kunnen worden gepand. Dit moet wel 
apart worden vastgesteld. 
 
Gemeente: LUW heeft mbt de ontwikkeling van de UW veel contact met wethouder Ditewig en 
ambtenaar vd Hurk gehad.  In een specifiek overleg van LUW met Ditewig is Ditewig wel omgeslagen. 
Hij wil nu verslag van wat er in de werkgroep van de provincie gebeurt. Als dat onvoldoende is wil 
Ditewig samen met LUW naar de gedeputeerde. LUW en gemeente zitten op dit dossier met 8 van de 
10 punten op eenzelfde lijn. Afspraak met GS is nog steeds niet gemaakt. 
Ondanks alle gedoe hebben we besloten toch in de werkgroep van de provincie te blijven. Liever erin en 
geïnformeerd dan buiten spel. LUW heeft een wandeltocht met de betrokkenen van de provincie langs 
de weg georganiseerd afgesloten met koffie bij Hanneke. Was leuk, Agterberg was actief wat mooi 
was. Wat het effect is, is afwachten.  
We kunnen niet meer dan we nu doen: actief in de werkgroep blijven, bundeling van krachten op dit 
dossier met de gemeente houden (gemeente kan meer beïnvloeden dan LUW). LUW houdt de leden op 
de hoogte. 
Rudo en de andere werkgroepleden worden hartelijk bedankt voor hun inzet. 
Annemarie Mineur: klinkt als veel ambtelijk en geen politiek contact. Ambtenaar mag echter niet zelf 
sturen, politiek wel. Advies: zoek die politiek op, zeker over groene insteek, bij politiek weegt het 
contact met burgers zwaar. 
LUW kan hier nogmaals op insteken. Politiek is de UW echter geen issue voor besluitvorming. Er moet 
veel aanleiding zijn wil de politiek het onderwerp op de agenda zetten. Het is wel wat in beweging: 
mobiliteitsmensen lopen tegen eigen randvoorwaarden van provincie op. Vraag is of dit echt veel 
oplevert, alleen over boombeplanting ligt er een concreet voorstel. 
Zwer Kooi: hebben groenmensen bij provincie invloed op mobiliteitsmensen? Groen en cultuur zijn wat 
afwezig en ook als ze wel bij de werkgroepvergaderingen zijn, zijn ze niet erg ‘aanwezig’. Rudo vraagt 
iedere vergadering naar een integrale groenvisie. Maar die komt er nog steeds niet. 
Marion Baartmans: Hessing en UW liggen beiden bij provincie. Is ook punt van aandacht of je dat apart 
of samen bespreekt. Er is veel overlap, zowel qua inhoud als qua bemensing.   
Annemarie Mineur is nu fractiemedewerker SP bij de provincie en biedt ondersteuning aan, 
bijvoorbeeld door rapporten op te vragen etc. 
Wigle Braaksma: is er contact met Kloosterpark geweest? Ja, we zitten op één lijn en informeren 
elkaar. De provincie is echter heel onzorgvuldig in haar contacten met belanghebbenden. 
 
7. Website en communicatie 
Communicatie blijft lastig. Website, de wijzigingen zijn aangepast, heeft links, foto’s en hij is gevuld. 
Er is echter onvoldoende ondersteuning. Vraag is of er veel op wordt gekeken, je moet hem echter wel 
hebben. Website werkt alleen  als mensen er zelf naar kijken, je kunt er niet actief mee communiceren. 
Er blijft ook een (hardcopy) nieuwsbrief nodig. Rudo is bereid om de nieuwsbrief op te stellen als hij 
kopie aangeleverd krijgt. Hans Sluijmer adviseert niet alleen leden te informeren maar iedereen in de 
buurt, de politiek en de pers. Dat doet het Kloosterpark ook. Bestuur gaat kijken hoe we dit kunnen 
doen. Annemarie Engberts geeft aan dat het goed is om dingen leuker en vrolijker, meer buurts te 
maken. 
 
8. Rondvraag 
Luuk Huiskes levert een vrolijke bijdrage. Hij heeft een fotoboek gemaakt van de omgeving. Luuk heeft 
dit voor zichzelf en in eigen beheer gemaakt. Maar het zorgt ook voor echte beelden en maakt dat je 
een gevoel krijgt bij waar het over gaat. Wellicht kan het boek ook breder en voor de communicatie 
naar politiek en omgeving gebruikt worden. Hoeveel zou je moeten drukken om doel te bereiken?? Luuk 
leent het concept aan Paul/Rudo/Ron. 



Ron denkt dat het wellicht ook goed is om  het UL hierin te betrekken. Annemarie Engberts zit in een 
stichting die wellicht ook wil steunen. Annemarie Mineur zegt dat dit ook heel sterk naar politiek kan 
werken. 
 
9. Sluiting en afsluitend drankje 
Paul sluit vergadering en nodigt ieder uit voor een drankje en napraten. 
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